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Hallituksen kokous 25/2024

Aika: 2.10.2024, klo 15.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.19.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas ja Vilppu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “10.2. SCI opetuksen johtoryhmä 2.10.”, siirrettiin seuraavia kohtia

vastaavasti ja hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Niklas ilmoitti, että evääksi on jo pitkälti syödyt karjalanpiirakat, mandariineja, keksejä

sekä limuja Olkkarin jääkaapista.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Vilppu:Käy huomenna ostamassa sohvan, jotta voi majoittaaman@gerilaisia

Diskonttauksen jälkeen. Ei tiedä, missä vaiheessa pitäisi keretä tekemään kouluhommia.



Alli:Kävi viikonloppuna extempore sienestämässä. Löysi paljon ukonsieniä ja sai niistä

tehtyä pihvin. Muuten vähän väsynyt meno.

Erik:Oli viikonloppuna sedän häissä, missä oli kivaa. Sieltä tuli Marathon-jonotukseen,

jonka chilliystasoon vähän pettyi.

Kalle: Löysi porukoiden pihalta harvinaisia sieniä ja antoi näistä yksityiskohtaisen
kuvauksen. Väsymystä ilmassamyös.

Niklas:On olo, että kello olisi jo seitsemän vaikka se on vasta kolme. Loppuviikko on

onneksi chillimpää. Viikonloppuna pääsee pois Otaniemestä Turkuun peleihin.

Markus: Ihan hyvää kuuluu. Marathon-jonotus ei ollut ihan optimaalinen aloitus viikkoon,

mutta käänsi maanantain väsymysenergian toimintaan ja rakensi tammitason keittiöönsä.

Eilen piti sukulaistuparit, mikä oli hauskaa.

Kerttu:Vähän väsynyt menomyös. Perjantaina kävi iltahengailemassa Syysretkellä, mikä

oli ihanaa, vaikka aamulento Lontoosen sen jälkeen olikin vähän absurdi. Reissu oli kiva.

Nyt pitäisi toteuttaa tehokas kahden päivän työviikko, jotta perjantaina voi suunnata

Tampereelle.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Aino: En voittanu eilen dildobingosta mitään niin palaudun yhä henkisesti siitä :’(
Matvei:Mooi, marathon jonotus ja rokotesarja Hong Kongii varten laitto kehon shokkii, nii
päätin sit pyörtyä kahesti rokoteoton aikana :D nyt keskittyminen palautuksessa ja haalarisitsien
järkkäämisessä. Hype
Sara Sofia: Väsyttää aika sikana, kuMarathon-jono veti unirytmin mankeliin. Nyt kuitenki
Smökkimeiningit ja täällä on kylmä :D
Valentin: Terkkui Saksasta! Kirjotan tätä jo hyvissä ajoin etukäteen niin en oo ees lähteny vielä
:DMut eittämättä hyvä reissu tulos, nähää ens viikolla!

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Aapo Visapää
Phuksien Olkkarihengailun 27.9.2024
tarjoilut 78,00 € Hyväksytty

Ruben Järvinen Astianpesuaine Olkkarille 7,19 € Hyväksytty

Mette Hedborg
Syysretken retkitoimikunnan tarjoamat
suklaabanaanit 23,36 € Hyväksytty

Kimi Toivonen Haalarien pakkaustarvikkeet ja -eväät 49,72 € Hyväksytty

Kimi Toivonen Haalarisitsien ohjelmanumeron palkinnot 25,00 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen 1.10. Olympialaiset, tarjoilut 93,45 € Hyväksytty

Kimi Toivonen Haalareiden pakkausmateriaali 38,97 € Hyväksytty



Moona Multala Kärryt Otatarhan ajojen ajokkiin 40,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Omena Hotellit Oy Marathon-majoituksen maksu 16.-17.10 1 159,75€ Hyväksytty

Karl Loy Bandweberei
GmbH Athene-kiltanauha 628,32€* Hyväksytty

* saadaan -2% alennus, kunmaksuaika on nopea, eli tällöin hinta 615,75€

Markus esitteli myös juuri saapuneen kiltanauhan, ja ihailtiin sitä!

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin killan virallisiksi jäseniksi:

Hyväksyttiin killan ulkojäseniksi:

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

Palattiin kohdasta 17.

Käytiin läpi juuri saapunut Athene 25 -toimikunnalta saatu touhutonnihakemus

lisäbudjetista juhlavuosiviikon rekvisiittoihin. Todettiin, että pyyntö ei osu

touhutonninmääritelmään tapahtumien järjestämisestä, mutta yllättävien

menojen hyödyntäminen tai tapahtumabudjetin ylitys on ok.

Palattiin kohtaan 17.

8.4. MobilePay-muutokset
Erik huomautti, ettäMobilepayn uusienmuutosten takia maksulinkit, joihin on

suoraan integroitu viesti, eivät enää toimi. Keskusteltiin mahdollisuuksista

kiertää ongelmaa, mutta todettiin, että toistaiseksi ohjataan vain viestin
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manuaaliseen kirjoittamiseen.

Keskusteltiin lisäksi mahdollisuudesta siirtää jäsenmaksunMobilePayssa

toistuvaksi maksuksi. Pohdittiin, lisäisikö tämä jäsenmaksunmaksamisen

muistavienmäärää. Jätettiin asia selvitykseen.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin informaatioverkostot.fi -sivuston ylläpidosta tulleesta laskusta,

joka olisi ollut korkeakoulusäätiönmaksettava, mutta kilta maksoi sen jo.

Todettiin, että kyseinen summa on sen verran pieni, että luultavimmin annetaan

sen nyt jäädä laitossopimuksen viestintäkuluihin.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Vilppu kehui tämän viikon viikkotiedotteen tididi-inserttiä. Niklas kiitti ja totesi,
ettei sektorilla ole muita kuulumisia.

10. Opintoasiat
10.1. Wörkkerin kulkuoikeudet

KeskusteltiinWörkkerin eli Olkkarin viereisen hiljaisen opiskelutilan

kulkuoikeuksista viikonloppuisin sekä siitä, onkoWörkkeri nyt tilan virallinen

nimi. Kerttu totesi, että lisää pyynnön saada opiskelijoille myös

viikonloppukäyttöoikeudet tilavastaaville lähettämäänsä sähköpostiin.

10.2. SCI opetuksen johtoryhmä 2.10.
Alli esitteli tämän päivän kokouksen kuulumiset seuraavasti:

● Käytiin läpi 45minuutin esitelmä Aallon uusista

lukuvuosimaksulinjauksista, jossa EU:n ulkopuolisille opiskelijoille on

tulossamaksukorotus. Muutos ei vaikuta nykyisiin opiskelijoihin vaan

vasta tulevien vuosien uusiin opiskelijoihin. EIT:stä ei ollut mainintaa.

● Kielilinjausten toteuttamisesta on vahvistumassa, että maisteritasolla

tulee olla vähintään yksi opintopolku, joka onmahdollista suorittaa

alusta loppuun kotimaisella kielellä. Käytännössä riittäisi siis, että

esimerkiksi yksi pääaineista on suoritettava suomeksi ja ruotsiksi.

● Keskusteltiin tekoälytyökalujen käytöstä opinnäytetöissä ja siitä, että

aiheesta ei ole virallisia linjauksia.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Alli on suunnittelemassa opintokyselyämuiden SCI-opintovastaavien kanssa.

Vaihtoinfon päivämäärä onmyös selvittelyssä.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Podcast-palvelun tunnukset aiheuttavat huomattavasti päänvaivaa Kallelle.



12. Yhteisö
12.1. Ajankohtaiset asiat

Yhteistoimintapäiville on lähtö perjantaina, jee!

13. Tapahtumat
13.1. Haalarisitsit

Keskusteltiin haalarisitsien suhteellisen pienestä osallistujamäärästä. Todettiin,

että tälle viikolle osuu harvinaisenmonta tapahtumaa. Pohdittiin myös

ylipäätään haalarisitsien houkuttelevuutta vanhemmille opiskelijoille, joille

sitsejä on vuoden ympäri muutenkin paljon.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin tepsyiltä tulleesta kyselystä tapahtumapäivästä. Alli lupasi

välittää pohdinnan.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi Sara Sofian kuulumiset:

Tänään Haalarisitsit, mikä on tosi jees! Ihmisten viesteihin vastaamattomuus

turhauttaa…

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi Valentinin kuulumiset:

Tänää osa phukseista saa haalarinsa ja toivon mukaan ensi viikolla loput. Nasta juttu!
Seuraavaksi katseet kohti Unskia.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin Allille yksi (1) - ja samalla vuoden ensimmäinen! - sakko

täyttämättömästä esityslistasta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Hommat rullaavat.

17. Muut esille tulevat asiat

Palattiin kohtaan 8.3.

Palattiin kohdasta 8.3.

Jaettiin ylimääräisen kiltakokouksen työvastuut seuraavasti:

● Pöytäkirjantarkastus: Alli & Niklas

● Ääntenlaskijat: Sara Sofia &Vilppu

● Kulunvalvonta: Erik & Kalle

● Eväät: Aino &Matvei



Kerttu huomautti, että tarvitsee kaikilta hallituksen jäseniltä näiden

vaalifoorumitunnukset, jotta voi lisätä niihin admin-oikeudet. Kokouksen jälkeen Kerttu

laittaa yhteiset ohjeet roolikuvausten päivittämiseen foorumille.

Markusmuistutti lisäksi ponsivastausten valmistelusta ensi tiistaihin mennessä.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 9.10. kello 16.15. Eväsvuorossa Alli.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 16.32.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Vilppu Viinikainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


